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Mirroy  –  nazwa marki powstała z połączenia dwóch słów MIRROR (ang. – lustro, zwierciadło, 
lusterko, kopia lustrzana) i ROYAL (królewski, niebywały). Pierwsza część określa jaki 
to przedmiot a druga określa jego charakter. Wybierając nasze lustra nadamy wnętrzu 
unikalny charakter oraz zwiększymy komfort jego użytkowania. Każde z luster wyposażone 
jest w oświetlenie LED, które można indywidulalnie dobrać pod względem  barwy światła. 
Sterowanie odbywa się za pomocą wyłączników, które można wybrać z szerokiej gamy 
produktów. W jej skład wchodzą wyłącznik zbliżeniowy IR zlokalizowany pod taflą lustra, 
wyłącznik Touch znajdujący się na tafli lustra oraz wyłącznik mechaniczny. Idealnym 
rozwiązaniem może stać się podłączenie oświetlenia lustra bezpośrednio do przewodu 
230 V. Dodatkowo można je wyposażyć w maty anti-fog zapobiegające parowaniu tafli 
lustra oraz zegarek LED. Lustra marki Mirroy świetnie sprawdzają się zarówno w łazience 
hotelowej jak i w domowym zaciszu.

Mirroy – the name of the brand was created by combining two words: MIRROR and ROYAL. The first 
part defines our products and the second part mirrors their character. By choosing our mirrors, you will 
give your interior a unique character and improve the comfort of its use. 
Each of the mirrors is equipped with LED lighting which can be individually selected in terms of colour 
of the light. You can control the lights by switches which come in many different types. The selection 
of switches includes an IR proximity switch located underneath the mirror surface, a touch switch on 
the mirror surface and a mechanical switch. The ideal solution is to connect the mirror lighting directly 
to a 230 V cable. In addition, mirrors can be equipped with anti-fog mats preventing the surface from 
fogging and the LED clock. Mirroy mirrors are perfect for a hotel bathroom or your home.

Mirroy – der Markenname entstand durch die Kombination von zwei Wörtern: MIRROR (engl. Spiegel, 
Reflektor, Spiegelbild) und ROYAL (königlich, ungewöhnlich). Der erste Teil definiert, was dieses Thema 
ist und der zweite Teil definiert seinen Charakter. Durch die Wahl unserer Spiegel verleihen wir dem 
Interieur einen einzigartigen Charakter und erhöhen dessen Nutzungskomfort. 
Jeder der Spiegel ist mit einer LED-Beleuchtung ausgestattet, die in der Lichtfarbe individuell gewählt 
werden kann. Die Steuerung erfolgt über Schalter aus einer Vielzahl von Produkten. Sie beinhaltet 
einen IR-Näherungsschalter unter dem Spiegel, einen Berührungsschalter am Spiegel und einen 
mechanischen Schalter. Die ideale Lösung ist der direkte Anschluss der Spiegelbeleuchtung an ein 230 
V Kabel. Zusätzlich können sie mit Antibeschlagmatten gegen das Beschlagen des Spiegels und einer 
LED-Uhr ausgestattet werden. Die Spiegel der Marke Mirroy eignen sich sowohl für Hotelbäder als auch 
für den Hausgebrauch.



Lustra
Mirrors Spiegiel
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ALGARDI

ALGARDI
Lustro w formie koła jest genialne w swojej prostocie. Chcąc to 
podkreślić dodaliśmy piaskowanie w formie okręgów na tafli lustra. 
W ten sposób uzyskaliśmy lustro ścienne Algardi. Jest to połączenie 
plastyczności formy z delikatnością. Piaskowanie pozwala na uzyskanie 
efektu ambiente oraz na wprowadzenie dodatkowego światła do 
wnętrza pomieszczenia. Sterowanie lustrem może odbywać się 
za pomocą wyłączników, które można dobrać z szerokiej palety 
produktów. Całość dopełni zegarek LED oraz mata grzewcza, które 
znacznie podniosą komfort użytkowania. 

A circular mirror is brilliant in its simplicity. To emphasize this, we added a 
circular sandblasting on the mirror surface. This is how we made the Algardi wall 
mirror. This is a combination of the form plasticity and delicacy. Sandblasting 
creates an ambiente effect and allows additional light to be introduced into the 
interior of the room. The mirror can be controlled by switches which come in 
many different types. Your mirror will be completed with the LED clock and the 
heating mat, which will significantly improve the comfort of use. 

Ein runder Spiegel besticht durch seine Einfachheit. Um dies zu unterstreichen, 
haben wir die Oberfläche des Spiegels mit einer kreisförmigen Sandstrahlung 
versehen. So entstand der Algardi Wandspiegel. Das ist eine Kombination 
aus Formgebung und Feingefühl. Das Sandstrahlen erzeugt einen ambienten 
Effekt und lässt zusätzliches Licht in den Raum einfallen. Der Spiegel kann über 
Schalter gesteuert werden, die aus einer Vielzahl von Produkten ausgewählt 
werden können. Abgerundet wird das Ganze durch eine LED-Uhr und eine 
Heizmatte, die den Bedienkomfort deutlich erhöht. 
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ALGARDI S

ALGARDI S
Koło jest figurą geometryczną o prostym, lecz ciekawym kształcie. 
Dla nas stało się inspiracją do stworzenia lustra z oświetleniem LED, 
kryjącego się pod nazwą Algardi S. Łączy ono w sobie piękno i prostotę. 
Staje się odpowiedzią nawet na najbardziej wyszukane wymagania 
użytkowników. Idealnie wpasowuje się we wnętrza nowoczesne oraz 
o charakterze eklektycznym. Uzupełnieniem prostej budowy lustra 
Algardi S są różnego rodzaju wyłączniki, mata grzewcza oraz zegarek 
LED. Ten model świetnie się sprawdzi zarówno w pokoju hotelowym 
jaki i w prywatnej łazience. 

A circle is a geometric figure with a simple but interesting shape. It has inspired 
us to create a mirror with LED lighting under the name Algardi S. It combines 
beauty and simplicity. It is the answer to the most demanding requirements 
of sophisticated users. It perfectly fits modern interiors as well as the eclectic 
ones. The simple design of the Algardi S mirror is complemented by various 
switches, the heating mat and the LED clock. This model is perfect for a hotel or 
your private bathroom.

Der Kreis ist eine geometrische Figur mit einer einfachen, aber interessanten 
Form. Für uns war er die Inspiration zur Schaffung eines Spiegels mit LED-
Beleuchtung, der sich unter dem Namen Algardi S verbirgt. Er wird die Antwort 
auf die anspruchsvollsten Anforderungen der Anwender. Er passt perfekt 
zu modernen und eklektischen Interieurs. Das schlichte Design des Algardi S 
Spiegels wird durch verschiedene Schalter, eine Heizmatte und eine LED-Uhr 
ergänzt. Dieses Modell eignet sich sowohl für das Hotelzimmer als auch für das 
Privatbad.
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ASTOLF O
Kwadrat posiada prostą formę, jest ona bardzo przejrzysta, lecz dosyć 
surowa. Chcąc delikatnie złagodzić formę kwadratu zaokrągliliśmy rogi 
oraz dodaliśmy piaskowanie na tafli szkła. W wyniku tego powstało 
lustro Astolf O. Charakteryzuje się połączeniem płynnych, obłych 
kształtów z prostą linią tafli. Zastosowanie piaskowania pozwala na 
wprowadzenie dodatkowego źródła światła do przestrzeni. Lustro 
może zostać wyposażone w wyłącznik oświetlenia oraz zegarek LED. 
Dodatkowym elementem, który podniesie komfort użytkowania jest 
mata grzewcza. 

A square has a simple form; it is very clear, but quite raw. In order to gently 
soften the form of the square, we rounded off the corners and added 
sandblasting on the glass surface. This is how we came up with the Astolf O 
mirror. It is characterised by a combination of round shapes with a straight line 
of the surface. The use of sandblasting allows for an additional light source to 
be introduced into the space. The mirror can be equipped with a light switch 
and the LED clock. An additional element which improves the comfort of use is 
the heating mat. 

Das Quadrat hat eine einfache Form, es ist sehr klar, aber ziemlich roh. Um die 
Form des Quadrats sanft abzuschwächen, haben wir die Ecken abgerundet und 
die Glasoberfläche sandgestrahlt. Das Ergebnis ist der Astolf O Spiegel, der 
sich durch eine Kombination von flüssigen runden Formen mit einer geraden 
Linienführung auszeichnet. Durch den Einsatz von Sandstrahlen kann eine 
zusätzliche Lichtquelle in den Raum eingebracht werden. Der Spiegel kann mit 
einem Lichtschalter und einer LED-Uhr ausgestattet werden. Ein zusätzliches 
Element, das den Nutzungskomfort erhöht, ist eine Heizmatte. 
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ASTOLF P
Wnętrza minimalistyczne charakteryzują się przejrzystością formy, 
przestronnością i prostotą. Ograniczona jest kolorystyka oraz ilość 
elementów wnętrzarskich, dlatego ważne jest, aby każdy detal 
posiadał swój indywidualny wygląd, ale nie był zbyt banalny i 
oczywisty. Takie warunki spełnia lustro Astolf P. Pozwala uzupełnić 
minimalistyczne wnętrze, zarazem go nie dominując. Stworzone 
zostało na planie kwadratu. Na tafli znajdują się dwie podłużne, 
prostokątne wypiaskowane przestrzenie, dzięki którym lustro spełnia 
również funkcje światła dodatkowego. 

Minimalist interiors are characterised by clarity of form, spaciousness and 
simplicity. The colours and number of interior elements are limited, so it is 
important that every detail has its own individual appearance, but it is not too 
banal and obvious. Astolf P mirror has all these features. It allows to complete 
a minimalist interior and at the same time does not dominate it. It was created 
on a square plan. There are two oblong rectangular sandblasted spaces on the 
surface, thanks to which the mirror can also be used as an additional light. 

Minimalistische Innenräume zeichnen sich durch Klarheit der Form, Geräumigkeit 
und Einfachheit aus. Da die Farben und die Anzahl der Einrichtungselemente 
begrenzt sind, ist es wichtig, dass jedes Detail sein eigenes, individuelles 
Aussehen hat, aber nicht zu banal und offensichtlich ist. Solche Bedingungen 
erfüllt der Astolf P Spiegel, der es erlaubt, ein minimalistisches Interieur zu 
vollenden, ohne es zu dominieren. Er wurde auf einem quadratischen Grundriss 
erstellt. Auf der Oberfläche befinden sich zwei rechteckige, in Längsrichtung 
sandgestrahlte Flächen, wodurch der Spiegel auch als zusätzliches Licht dient. 
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AVENTI
Kontrast pozwala na zestawienie zupełnie różnych elementów razem. 
Podkreślenie jednej cechy staje się bardziej widoczne jeśli znajdzie 
się w towarzystwie jej kompletnego przeciwieństwa. Stosując tę 
zasadę stworzyliśmy lustro Aventi. Jego budowa łączy w sobie solidną 
konstrukcję oraz delikatną strukturę tafli lustra. Ten produkt łączy 
funkcje dekoracyjne z użytkowymi. Stanowi piękny element wnętrza 
oraz jest dodatkowym źródłem światła. Warto pomyśleć o elementach 
uzupełniających, którymi mogą być wyłączniki, mata grzewcza oraz 
zegarek LED. 

Contrast allows completely different elements to be combined together. The 
emphasis on one feature becomes more visible when it is accompanied by its 
complete opposite. Applying this principle, we created the Aventi mirror. Its 
design combines a solid construction with the delicate structure of the mirror 
surface. This product combines decorative and practical functions. It is a 
beautiful element of the interior and an additional source of light. It is worth 
to think about supplementary elements such as switches, heating mat and LED 
clock. 

Kontrast ermöglicht die Kombination völlig unterschiedlicher Elemente. Die 
Betonung einer Eigenschaft wird sichtbarer, wenn sie von ihrem vollständigen 
Gegenteil begleitet wird. Nach diesem Prinzip haben wir den Aventi-Spiegel 
entwickelt. Seine Bauweise verbindet eine solide Konstruktion mit der 
filigranen Struktur der Spiegelscheiben. Dieses Produkt vereint dekorative und 
funktionelle Funktionen. Es ist ein schönes Element des Interieurs und eine 
zusätzliche Lichtquelle. Es lohnt sich, über zusätzliche Elemente nachzudenken, 
die Schalter, Heizmatte und LED-Uhr sein können. 
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CASTELI

CASTELI
Doskonałość i prostota to cechy prostokąta, które zainspirowały 
nas do stworzenia lustra Casteli. Jest to połączenie jednej figury 
geometrycznej w dwóch odsłonach, kształtu lustra oraz formy 
piaskowania. Kształt lustra nabrał ciekawy oraz elegancki wymiar. 
Idealnie wpasowuje się we wnętrza o charakterze minimalistycznym, 
klasycznym lub eklektycznym. Konstrukcja pozwala na uzupełnienie 
lustra o wyłączniki, zegar LED oraz matę grzewczą, która zapobiega 
parowaniu tafli lustra. Lustro można także podłączyć bezpośrednio do 
przewodu 230V. 

Perfection and simplicity are the features of the rectangle that inspired us to 
create the Casteli mirror. It is a combination of one geometric figure in two 
views, the shape of a mirror and the form of sandblasting. The shape of the 
mirror has gained an interesting and elegant dimension. Perfectly fits into 
minimalist, classic or eclectic interiors. The construction allows to supplement 
the mirror with switches, LED clock and heating mat which prevents the mirror 
surface from fogging. The mirror can also be connected directly to a 230 V cable. 

Vollkommenheit und Einfachheit sind die Merkmale des Rechtecks, das uns zum 
Casteli Spiegel inspiriert hat. Er ist eine Kombination aus einer geometrischen 
Figur in zwei Sequenzen, der Form eines Spiegels und der Gestalt des 
Sandstrahlens. Die Form des Spiegels hat eine interessante und elegante 
Dimension angenommen. Passt perfekt in minimalistische, klassische oder 
eklektische Interieurs. Die Konstruktion erlaubt es, den Spiegel mit Schaltern, 
LED-Uhr und Heizmatte zu ergänzen, was das Beschlagen der Spiegeloberfläche 
verhindert. Der Spiegel kann auch direkt an ein 230V-Kabel angeschlossen 
werden.
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DARNLEJ

DARNLEJ
Uniwersalność i wszechstronność produktu pozwala na dopasowanie 
go do różnych przestrzeni. Tworząc lustro Darnlej połączyliśmy te 
cechy. W wyniku powstał produkt, który można zastosować tam gdzie 
pozwala nam na to wyobraźnia. Lustro może zostać uzupełnione o 
wyłącznik, który można wybrać z szerokiej gamy produktów m.in. 
wyłącznik dotykowy, wyłącznik zbliżeniowy IR oraz wyłącznik 
mechaniczny. Istnieje także możliwość podłączenia oświetlenia lustra 
bezpośrednio do przewodu 230V. Elementami uzupełniającymi mogą 
być mata grzewcza oraz zegarek LED. 

The versatility and universality of the product allows it to be adapted in different 
spaces. By creating the Darnlej mirror, we have combined these features. The 
result is a product that can be used everywhere you want. The mirror can 
be supplemented with a switch that can be selected from a wide range of 
products, including a touch switch, an IR proximity switch and a mechanical 
switch. It is also possible to connect the mirror lighting directly to the 230 V 
cable. Supplementary elements can be the heating mat or the LED clock. 

Die Vielseitigkeit und Variabilität des Produkts ermöglicht die Anpassung an 
unterschiedliche Räume. Durch die Gestaltung des Darnlej Spiegels haben wir 
diese Funktionen kombiniert. Das Ergebnis ist ein Produkt, das dort eingesetzt 
werden kann, wo es unsere Phantasie zulässt. Der Spiegel kann mit einem 
Schalter ergänzt werden, der aus einer Vielzahl von Produkten ausgewählt 
werden kann, darunter ein Berührungsschalter, ein IR-Näherungsschalter und 
ein mechanischer Schalter. Es ist auch möglich, die Spiegelbeleuchtung direkt 
an ein 230V-Kabel anzuschließen. Ergänzende Elemente können eine Heizmatte 
oder eine LED-Uhr sein. 
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IVERTI

IVERTI
Ponadczasowe, uniwersalne formy idealnie sprawdzą się w każdej 
przestrzeni mieszkalnej. Warto wybierać takie elementy, ponieważ 
wpasowują się w charakter różnych stylów wnętrzarskich. Wychodząc 
temu naprzeciw stworzyliśmy lustro LED Iverti. Wyróżnia się prostą 
konstrukcją na planie prostokąta, która podkreśla wszechstronny 
charakter przedmiotu. Elementem dekoracyjnym jest delikatne 
piaskowanie okalające taflę lustra. Ten model występuje w szerokiej 
gamie rozmiarów. Elementami uzupełniającymi mogą być wyłączniki, 
mata grzewcza oraz zegarek LED. 

Timeless and versatile forms are ideal for any living space. It is worth choosing 
such elements, because they fit into the character of different interior styles. To 
meet this requirements, we have created an Iverti LED mirror. It is distinguished 
by a simple rectangular construction which emphasizes the versatility of the 
object. The decorative element is a gentle sandblasting surrounding the mirror 
surface. This model is available in a wide range of sizes. Supplementary elements 
can be switches, heating mat and LED clock. 

Zeitlose, vielseitige Formen sind ideal für jeden Wohnraum. Es lohnt sich, solche 
Elemente zu wählen, da sie in den Charakter verschiedener Einrichtungsstile 
passen. Um dieser Anforderung gerecht zu werden, haben wir einen Iverti 
LED-Spiegel entwickelt. Er zeichnet sich durch eine einfache rechteckige 
Konstruktion aus, die die Vielseitigkeit des Objekts unterstreicht. Das dekorative 
Element ist eine sanfte Sandstrahlung, die die Spiegeloberfläche umgibt. Dieses 
Modell ist in vielen verschiedenen Größen erhältlich. Ergänzende Elemente 
können Schalter, Heizmatte und LED-Uhr sein. 
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MATIN
Delikatność, ponadczasowość to cechy, które określają formę idealnego 
elementu do wnętrz. Dodając do tego subtelność oraz precyzję 
wykonania otrzymujemy lustro Matin, które łączy te cechy w spójną 
całość. Wpływa na to wypiaskowana rama okalająca taflę lustra, która 
podświetlona światłem LED, staje się elementem dekoracyjnym oraz 
dodatkowym źródłem światła. Istnieje możliwość rozbudowy lustra o 
dodatkowe elementy takie jak wyłączniki, matę grzewczą oraz zegar 
LED, które pochodzą z szerokiej palety artykułów.  

Delicacy, timelessness are the features that determine the form of the 
ideal element for the interior. Adding to this the subtlety and accuracy of 
manufacturing, we get the Matin mirror which combines these features into 
a coherent whole. This is thanks to the sandblasted frame surrounding the 
mirror surface which, when illuminated by LED light, becomes a decorative 
element and an additional source of light. It is possible to extend the mirror 
with additional elements such as switches, heating mat and LED clock which 
come in a wide range of articles. 

Feinheit, Zeitlosigkeit sind die Merkmale, die die Form des idealen Elements für 
den Innenraum bestimmen. Mit der Subtilität und Präzision der Verarbeitung 
erhalten wir den Matin Spiegel, der diese Eigenschaften zu einem stimmigen 
Ganzen vereint. Ursache dafür ist der sandgestrahlte Rahmen, der den 
Spiegel umgibt und durch LED-Licht zu einem dekorativen Element und einer 
zusätzlichen Lichtquelle wird. Es ist möglich, den Spiegel um zusätzliche 
Elemente wie Schalter, Heizmatte und LED-Uhr zu erweitern, die aus einer 
Vielzahl von Artikeln stammen.  
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NATURA
Bardzo często natura staje się inspiracją do tworzenia nowych 
produktów. Przynosi proste rozwiązania z zachowaniem delikatnej 
przemyślanej formy. Tworząc lustro Natura bezpośrednio 
odnieśliśmy się do otaczającego nas świata naturalnego. Prosta 
linia tafli oraz zaokrąglone rogi idealnie współgrają z linią światła 
ambiente, znajdującą się za taflą lustra. Minimalistyczna forma oraz 
nieskomplikowana konstrukcja pozwala na użycie różnego rodzaju 
wyłączników. Chcąc podnieść funkcjonalność lustra warto pomyśleć o 
macie grzewczej oraz o zegarku LED. 

Very often, nature becomes an inspiration to create new products. It brings 
simple solutions while maintaining a delicate and well-thought-out form. When 
creating the Natura mirror, we directly referred to the natural world around us. 
The straight line of the surface and the rounded corners perfectly match the 
ambiente line of light located behind the mirror surface. Minimalist form and 
uncomplicated construction allow to use various types of switches. In order to 
increase the functionality of the mirror, it is worth to think about the heating 
mat and the LED clock. 

Sehr oft wird die Natur zur Inspiration für neue Produkte. Es bringt einfache 
Lösungen bei gleichzeitiger Beibehaltung einer filigranen und durchdachten 
Form. Bei der Gestaltung des Natura Spiegels haben wir uns direkt auf die 
natürliche Welt um uns herum bezogen. Die gerade Linie der Tafeln und die 
abgerundeten Ecken passen perfekt zur Ambiente-Lichtlinie hinter dem Spiegel. 
Minimalistische Form und unkomplizierter Aufbau ermöglichen den Einsatz 
verschiedener Schaltertypen. Um die Funktionalität des Spiegels zu erhöhen, 
lohnt es sich, über die Heizmatte und die LED-Uhr nachzudenken. 
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RAYO

RAYO
Wnętrze łazienki stanowi zazwyczaj zgraną i przemyślaną formę. 
Znajduje się w niej wiele elementów, z których lustro staje się jednym 
z najważniejszych. Stanowi nie tylko element dekoracyjny, coraz 
częściej staje się także dodatkowym źródłem światła. Tymi cechami 
charakteryzuje się Lustro RAYO. Posiada oddzielne źródła światła, 
z możliwością niezależnego włączania oświetlenia górnego lub 
podświetlenia obwodu tafli. Sterowanie oświetlenia może się odbywać 
za pomocą wyłącznika. Detalem funkcjonalnym mogą stać się zegar 
LED oraz mata grzewcza. 

The interior of a bathroom is usually a well-thought-out and harmonious form. 
There are many elements in it, of which the mirror becomes one of the most 
important. It is not only a decorative element. More and more often it becomes 
also an additional source of light. These are the features that characterise the 
RAYO mirror. It has separate light sources, with the possibility of independent 
switching on the top lighting or illumination of the surface contour. The lighting 
can be controlled by means of a switch. The LED clock and heating mat can be 
added as functional details. 

Der Innenraum eines Bades ist zumeist durchdacht und harmonisch gestaltet. 
Es gibt viele Elemente darin, von denen der Spiegel zu einem der wichtigsten 
wird. Er ist nicht nur ein dekoratives Element, sondern wird auch immer häufiger 
zu einer zusätzlichen Lichtquelle. Das sind die Merkmale, die den RAYO Spiegel 
auszeichnen. Er verfügt über getrennte Lichtquellen, mit der Möglichkeit, 
die obere Beleuchtung oder die Beleuchtung des Glasumfangs unabhängig 
einzuschalten. Die Beleuchtung kann über einen Schalter bedient werden. Die 
funktionalen Details können eine LED-Uhr und eine Heizmatte sein. 
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VELDI

VELDI          
Prostokąt jest jedną z najprostszych spotykanych form. Wpasowuje się 
w różne przestrzenie, zarazem ich nie dominując. Mając na względzie 
te cechy stworzyliśmy lustro Veldi, które może stać się idealnym 
uzupełnieniem wnętrza o różnym charakterze. Ważnym elementem 
jest oświetlanie znajdujące się za taflą lustra, które posiada miękką 
linię światła okalającą całość określaną jako światło ambiente. Lustro 
Veldi może zostać uzupełnione o wyłącznik sterujący oświetleniem oraz 
matę grzewczą. Drobnym detalem uzupełniającym całość może stać się 
zegarek LED. 

A rectangle is one of the simplest forms we can find. It fits into various spaces, 
but at the same time does not dominate them. With these features in mind, 
we have created the Veldi mirror which can become an ideal complement to 
the interior of various character. An important element is the lighting located 
behind the mirror surface. It has a soft line of light surrounding the whole. This 
is called an ambiente light. The Veldi mirror can be supplemented with a lighting 
control switch and a heating mat. The LED clock can be used as a small detail to 
complete the mirror. 

Das Rechteck ist eine der einfachsten Formen, die wir finden können. Es passt 
in verschiedene Räume, aber es dominiert sie nicht. Mit diesen Eigenschaften 
im Sinn haben wir den Veldi Spiegel geschaffen, der eine ideale Ergänzung 
zum Interieur mit unterschiedlichem Charakter werden kann. Ein wichtiges 
Element ist die Beleuchtung hinter dem Spiegel, die eine weiche Lichtlinie 
hat, die die Gesamtheit der so genannten Ambientebeleuchtung einbezieht. 
Der Veldi Spiegel kann mit einem Lichtschalter und einer Heizmatte ergänzt 
werden. Die LED-Uhr kann als kleines Detail verwendet werden, um das Ganze 
abzuschließen. 
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Mirroy – jest polską marką należącą do firmy HLT Sp. z o.o.
HLT jest jednym z największych producentów oświetlenia do mebli i wnętrz. 
Dodatkowo dysponuje nowoczesnym zakładem produkcyjnym zajmującym 
się produkcją luster oraz obróbką szkła. 
W zakres usług wchodzą:
- krojenie,
- frezowanie,
- fazowanie,
- piaskowanie,
- grawerowanie.

Obiekt o powierzchni ok 1500 m kw  znajduje się w Głuchołazach przy ulicy 
Grunwaldzkiej. Zakład produkcji luster posiada wykwalifikowaną kadrę 
pracowniczą liczącą ponad 60 osób. Zapewnia fachową obsługę oraz pomoc 
techniczną. Oferuje profesjonalne doradztwo sprzedażowe. 
Istnieje możliwość wykonania luster według indywidualnego projektu 
klienta, przy zachowaniu minimum logistycznego. Szczegółowe informacje 
można uzyskać na stronie www.mirroy.eu lub u przedstawiciela handlowego. 

Mirroy is a Polish brand owned by HLT Sp. z o.o.
HLT is one of the largest producers of lighting for furniture and interiors. Additionally, 
it has a modern production plant which manufactures mirrors and processes glass. 
The scope of the services includes:
- cutting,
- milling,
- bevelling,
- sandblasting,
- engraving.

The facility, with the area of about 1,500 sqm, is located in Głuchołazy at Grunwaldzka 
Street. The mirror production plant employs a qualified staff of more than 60 people. 
It provides professional service and technical support and offers professional sales 
advice. 
It is possible to produce mirrors according to the individual project of the customer, 
while keeping the minimal logistics. For details, please visit www.mirroy.eu or contact 
the sales representative. 

Mirroy – ist eine polnische Marke im Besitz der Firma HLT Sp. z o.o.
HLT ist einer der größten Hersteller von Leuchten für Möbel und Innenräume. 
Außerdem verfügt sie über eine moderne Produktionsstätte, die Spiegel herstellt und 
Glas verarbeitet. 
Unsere Dienstleistungen beinhalten:
- Schneiden,
- Fräsen,
- Anfasen,
- Sandstrahlen,
- Gravieren.

Die Anlage mit einer Fläche von ca. 1500 qm befindet sich in Głuchołazy in der 
Grunwaldzka Straße. Die Spiegelfabrik verfügt über mehr als 60 qualifizierte 
Mitarbeiter. Sie bietet professionellen Service und technische Unterstützung. Sie 
bietet professionelle Verkaufsberatung. 
Es ist möglich, Spiegel nach dem individuellen Projekt des Kunden herzustellen, wobei 
die Logistik minimal gehalten wird. Für weitere Informationen besuchen Sie bitte 
www.mirroy.eu oder wenden Sie sich an Ihren zuständigen Handelsvertreter. 34



Spis treści
Table of Contents 
Inhaltsverzeichnis

Piktogramy
Pictograms 
Piktogrammen

LED

IP44

RoHS

07:15

3000K

4000K

6000K

Kolor światła - biały ciepły 
Light color - warm white
Lichtfarbe - Warmweiß

Kolor światła - biały neutralny 
Light color - neutral white
Lichtfarbe - Neutralweiß

Kolor światła - biały zimny
Light color - cold white
Lichtfarbe - Kaltweiß

Wyłącznik zliżeniowy IR  
Proximity switch IR
Näherungsschalter IR  

Wyłącznik mechaniczny 
Mechanical switch 
Mechanischer Schalter  

Wyłącznik dotykowy
Touch switch 
Touch Schalter  

Bezpośrednie podłączenie do przewodu 230V
Direct connection to a 230V cable
Direkter Anschluss an ein 230V Kabel

Mata grzewcza
Heating mat 
Heizmatte  

Zegarek LED
LED watch 
LED-Uhr  

Oświetlenie LED 
LED lighting 
LED-Beleuchtung

Stopień ochrony IP
IP Code
Schutzart IP

Europejskie normy potwierdzone znakiem bezpieczeństwa CE
European standards confirmed by the CE safety mark
Europäische Normen durch die CE Sicherheitszeichen bestätigt

Produkt zgodny z europejską dyrektywą RoHS 
The product complies with the European RoHS directive
Das Produkt entspricht der europäischen RoHS-Richtlinie

Produkt do stosowania wewnątrz pomieszczeń
Product for indoor use
Produkt für den Innenbereich

Produkt podlega selektywnemu zbieraniu odpadów
The product is subject to selective waste collection
Das Produkt unterliegt selektiver Abfallsammlung 37
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